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Încheiat azi 05.12.2011 ora 13,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna
decembrie,conform convocatorului,înrtegistrat la nr.4545/05.12.2011.

La şedinţă sunt prezenţi 8 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul local,
absenţi motivaţi fiind dl.Nicolae,dl.Tudosiea şi dl.Popa şi dl.Dumitrescu Ilie,delegat
sătesc.

D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi.

D-na secretar roagă pe domnii consilieri să facă propuneri pentru alegerea
preşedintelui de şedinţă.Este propus şi ales dl.Niţi.

Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este
aprobată cu 8 voturi pentru.

1.Alegerea preşedintelui de şedinţă.
2.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local.
3.Discuţii,întrebări,interpelări.
După prezentarea proiectului de hotărâre şi al referatului se fac înscrieri la

cuvânt.Se înscrie dl.Alexe,lista rămânând deschisă.
Dl.Alexe:Sunt de acord cu acestă rectificare.E bine că s-au găsit sume pentru

asistenţii personali.E un caz fericit la Cungrea că s-au mai găsit bani şi pentru
ei,pentru că la alte primării au fost trimişi în şomaj.

Dl.Săndulescu:Sunt de acord cu rectificarea de buget.Ar fi bine să mai depistaţi
bani pentru pomul de Crăciun pentru că aşa se obişnuieşte de ani de zileşi ar fi păcat
să nu mai dăm.

Dl.primar:Cei de la şcoală o să ne dea numărul copiilor.O să facem un calcul să
vedem câţi salariaţi sunt,o să dăm şi la consilierii locali şi la persoanele cu handicap.

Dl.Săndulescu:Zic să mergem pe suma de anul trecut 30 lei/persoană.
Dl.Ban:Sunt buni şi 30 de lei,dar zic să luăm de unde e mai ieftin.
Dl.primar:Aşa am şi luat.
Dl.Ban:Să luăm multe dulciuri să vadă punga plină.
Dl.primar:Am fost informat că s-a aprobat proiectul cu centrul de zi.
Dl.Ban:E foarte bine,dar să nu facă stricăciuni prea mari .
Dl.Alece:Se fac renovări interioare ,branşamente la gaz şi la apă.
Dl.primar:la şcoală o să punem centrală pe peleţi.E mai scumpă,dar e mai

economică.
Dl.Ban:Sunt şi centrale pe lemne care sunt bune.Gazele se tot scumpesc.
Dl.Nicolescu:Sunt de acord cu această rectificare.În calitate de profesor,de

sărbători v-aş ruga să găsiţi fonduri pentru cadourile de Crăciun.
Dl.Ban:Ar fi bine să nu mai aduceţi copiii aici.Fiecare să facă facă la grădinţa

lui.



D-na Vînă:E bine să se facă la fiecare şcoală în parte.
Dl.Niţi:Să vedem care o să fie condiţiile meteorologice.
Se supune la vot proiectul de hotărâre ,care este adoptat cu 8 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte,                                   Secretar,
Constantin  NIŢI                       Gabriela ANDRONIE


